	of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area of		fied items (Not 明項目的面積(η. ft)	
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		Maison A	102.951 (1108) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	G/F 地下	Maison B	89.859 (967) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Maison C	89.832 (967) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
TOWER 1 (1A) 第1座 (1A)		А	85.891 (925) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	14.152 (152)	-	-	-	-	-	-
		В	50.942 (548) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	16.704 (180)	-	-	-	-	-	-
		С	50.943 (548) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	24.541 (264)	-	-	-	-	-	-
		D	88.545 (953) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	48.217 (519)	-	-	-	-	-	-
	1/F 1樓	А	85.164 (917) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	66.116 (712)	-	-	-	-	-	-
		В	28.917 (311) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	24.629 (265)	-	-	-	-	-	-
TOWER 1 (1B) 第1座 (1B)		С	29.439 (317) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	21.984 (237)	-	-	-	-	-	-
		D	46.795 (504) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	23.588 (254)	-	-	-	-	-	-
		Е	30.361 (327) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	12.572 (135)	-	-	-	-	-	-

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prope 物業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		А	89.883 (968) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
TOWER 1 (1A)		В	54.934 (591) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
第1座 (1A)	2/F - 3/F	С	54.935 (591) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	5/F - 12/F, 15/F - 23/F &	D	92.537 (996) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	25/F - 27/F 2樓至3樓、	А	89.156 (960) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	5樓至12樓、 15樓至23樓及	В	30.917 (333) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
TOWER 1 (1B) 第1座 (1B)	25樓至27樓	С	31.439 (338) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	前庭 庭院		
		D	50.295 (541) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		Е	33.861 (364) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prope 物業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
TOWER 1 (1A)		А	140.754 (1515) Balcony 露台: 4.461 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	9.849 (106)	-	-	-	-	-	-	
第1座 (1A)		В	145.304 (1564) Balcony 露台: 4.461 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	9.250 (100)	-	-	-	-	-	-	
		А	89.156 (960) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	28/F 28樓	В	30.917 (333) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
TOWER 1 (1B) 第1座 (1B)		С	31.439 (338) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		D	50.295 (541) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		Е	33.861 (364) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	_	-	-	

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prope 勿業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area o					e Saleable Area) 面積)平方米(平方		դ. ft)	
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
TOWER 1 (1A)		А	140.730 (1515) Balcony 露台: 4.461 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	116.356 (1252)	5.479 (59)	-	-
第1座 (1A)		В	145.305 (1564) Balcony 露台: 4.461 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	123.363 (1328)	4.860 (52)	-	-
		А	89.156 (960) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	66.794 (719)	-	-	-
	29/F 29樓	В	30.917 (333) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	13.444 (145)	-	-	-
TOWER 1 (1B) 第1座 (1B)		С	31.439 (338) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	-	-	-	11.806 (127)	-	-	-
		D	50.295 (541) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	39.912 (430)	-	-	-
		Е	33.861 (364) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	25.051 (270)	-	-	-

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Pro 勿業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area of		ified items (Not 邰明項目的面積(լ. ft)	
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	G/F	Maison D	82.573 (889) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	43.575 (469)	-	-	-	-	-	-
	地下	Maison E	87.316 (940) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	34.863 (375)	-	-	-	-	-	-
TOWER 2 (2A)		А	88.608 (954) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	20.647 (222)	-	-	-	-	-	-
第2座 (2A)		В	51.515 (555) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	14.163 (152)	-	-	-	-	-	-
		С	51.098 (550) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	14.772 (159)	-	-	-	-	-	-
		D	88.154 (949) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	27.055 (291)	-	-	-	-	-	-
	1/F 1 樓	А	84.894 (914) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	18.167 (196)	-	-	-	-	-	-
		В	44.784 (482) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	9.112 (98)	-	-	-	-	-	-
TOWER 2 (2B) 第2座 (2B)		С	44.502 (479) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	20.473 (220)	-	-	-	-	-	-
		D	83.024 (894) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	77.255 (832)	-	-	-	-	-	-
		Е	40.072 (431) Balcony 露台 : - (-) Utility Platform 工作平台 : - (-)	-	-	-	17.362 (187)	-	-	-	-	-	-

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prope 加業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area of		fied items (l 明項目的面				Area) sq. metre (sq. ft) 《平方呎)													
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院											
		А	92.600 (997) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
TOWER 2 (2A)			55.507 (597) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
第2座 (2A)	2/F - 3/F	С	55.090 (593) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
	5/F - 12/F, 15/F - 23/F &	D	92.146 (992) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
	25/F - 27/F 2樓至3樓、	А	88.886 (957) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
	5樓至12樓、 15樓至23樓及	15樓至23樓及	15樓至23樓及	15樓至23樓及	15樓至23樓及		15樓至23樓及	15樓至23樓及	15樓至23樓及	5樓至12樓、 15樓至23樓及	5樓至12樓、 15樓至23樓及	5樓至12樓、 15樓至23樓及	В	48.776 (525) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
TOWER 2 (2B) 第2座 (2B)	25侯至27侯	С	48.494 (522) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
		D	87.016 (937) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											
		Е	43.572 (469) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-											

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prop m業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area of				n the Saleable Area) sq. metre (sq. ft) 用面積)平方米(平方呎)						
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院		
TOWER 2 (2A)		А	150.039 (1615) Balcony 露台: 4.445 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	10.467 (113)	-	-	-	-	-	-		
第2座 (2A)		В	144.525 (1556) Balcony 露台: 4.445 (48) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	9.254 (100)	-	-	-	-	-	-		
		А	88.886 (957) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
	28/F 28樓	В	48.776 (525) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
TOWER 2 (2B) 第2座 (2B)		С	48.494 (522) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		D	87.016 (937) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		Е	43.572 (469) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。

	of Residential Prop 勿業的描述	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any))		Area o					e Saleable Area) : 面積)平方米(平方		ղ. ft)	
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
TOWER 2 (2A)		А	150.039 (1615) Balcony 露台 : 4.445 (48) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	122.426 (1318)	4.050 (44)	-	-
第2座 (2A)		В	144.526 (1556) Balcony 露台 : 4.445 (48) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	120.777 (1300)	4.154 (45)	-	-
		А	106.335 (1145) Balcony 露台 : 2.997 (32) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	80.050 (862)	4.238 (46)	-	-
	29/F 29樓	В	39.548 (426) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	32.121 (346)	-	-	-
TOWER 2 (2B) 第2座 (2B)		С	39.467 (425) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	31.860 (343)	-	-	-
		D	103.650 (1116) Balcony 露台: 2.997 (32) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	87.547 (942)	4.241 (46)	-	-
		Е	43.549 (469) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	33.930 (365)	-	-	-

- 1. The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- 1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- 2. 4/F, 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

- 1.每個住宅物業的實用面積及在構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算,並四捨五入至整數,因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 2. 不設4樓、13樓、14樓及24樓。
- 3. 期數的住宅物業並無陽台。